
 

 

Informacje przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w 

okresie międzysesyjnych 

 

1) Dzięki zaangażowaniu wielu osób i instytucji 7 lipca 2024 roku dokonano 

wmurowania kamienia węgielnego pod pomnik Władysława hr. Zamoyskiego w 

Kórniku. W uroczystości brali udział burmistrz Przemysław Pacholski, 

wiceburmistrz Sebastian Wlazły oraz Bronisław Dominiak, przewodnicząca 

Rady Miasta i Gminy Kórnik Anna Maria Andrzejewska, wiceprzewodnicząca 

Małgorzata Skrzypczak oraz radni Danuta Paluszkiewicz i Adam Lewandowski.  

(Uroczystość odsłonięcia pomnika zaplanowana jest na dzień 3 października br. 

o godz. 12.00, w dniu 100 rocznicy śmierci hrabiego.) 

 

2) 07.07.2024 r. w ramach 19 edycji Letniego Festiwalu Muzyka z Kórnika odbył 

się koncert Stanisława Sojki & Grott Orkiestra. W wydarzeniu uczestniczył 

wiceburmistrz Sebastian Wlazły, przewodnicząca Rady Miasta i Gminy Kórnik 

Anna Maria Andrzejewska, wiceprzewodniczący Jarosław Janowski oraz radny 

Jerzy Walczyk. 

 

3) W dniach 8-11 lipca br. Burmistrz MiG Kórnik Przemysław Pacholski wraz z 

radnymi Iwoną Kosmalską i Adamem Lewandowskim na zaproszenie gminy 

partnerskiej Bukowina Tatrzańska brali udział wydarzeniu Sabałowe Bajania. 

 

4) 12.07.2024 r. wiceprzewodnicząca Małgorzata Skrzypczak uczestniczyła w 

siódmych obchodach Dnia Walki i Męczeństwa Wsi Polskiej zorganizowanych 

przez zarząd PSL Kórnik i Środa Wlkp. Uroczystość rozpoczęła się mszą św. w 

kościele pw. Św. Katarzyny i Najświętszego Serca Jezusowego Koszutach a 

następnie złożone zostały kwiaty pod tablicą pamiątkową w Trzebisławkach. 

 

5) 24.07.2024 r. radna Magdalena Pawlaczyk brała udział w otwarciu wystawy 

poświęconej Hrabiemu Zamoyskiemu, które odbyło się w Sejmie 

Rzeczypospolitej Polskiej. 

 

6) 2 sierpnia br. radny Piotr Szczepaniak uczestniczył w przekazaniu przez 

burmistrza Przemysława Pacholskiego defibrylatora jednostce OSP Robakowo. 

 

 

7) 03.08.2024 r. pan wiceburmistrz Sebastian Wlazły oraz wiceprzewodnicząca 

Małgorzata Skrzypczak uczestniczyli w wydarzeniu organizowanym przez  

Bractwo Kurkowe-  Proklamacji Zielonoświątkowego Króla Kórnicko-Bnińskiego 

Bractwa Kurkowego Wojciecha Antczaka. Wydarzenie miało miejsce na 



Podzamczu w Kórniku i uwieńczone zostało przemarszem z Orkiestrą Dętą 

Kórnicką na mszę św. do Kościoła pw. Wszystkich Świętych w Kórniku. 

  

8) 04.08.2024r. w Kórniku odbyła się 10. edycja zawodów GREATMAN. Była ona 

szczególna nie tylko ze względu na dwa dodatkowe dystanse, lecz również 

rozmach całej imprezy, na której gościło ponad 1000 osób. Miasto i Gminę 

Kórnik reprezentował przy wręczaniu medali Pan wiceburmistrz Sebastian 

Wlazły oraz przewodnicząca Rady Miasta i Gminy Kórnik Anna Maria 

Andrzejewska. 

 

 

9) 13 sierpnia br. wiceprzewodniczący Jarosław Janowski brał udział w pracach 

Komisji przyznającej nagrody dla wybitnie uzdolnionych uczniów kończących 

naukę w szkołach na terenie Miasta i Gminy Kórnik w roku szkolnym 2023/2024. 

W skład komisji wchodzili również: Joanna Grzegorowska - przewodnicząca 

(zastępca kierownika Biura Rady MiG Kórnik); Danuta Paluszkiewicz - członek 

(radna - przedstawiciel Rady MiG Kórnik); Aneta Weber – członek (kierownik 

Wydziału Oświaty i Polityki Społecznej UMiG Kórnik). 

 

10)  XVII Festiwal Sztuki Ludowej, Kórnik, 14.08.2024r. na kórnickim rynku kolejny 

raz mogliśmy podziwiać zespoły ludowe z odległych miejsc na świecie. 

Wspaniałe widowisko stworzone przez tancerzy i muzyków rozpoczął Nasz 

Zespół Pieśni i Tańca Ziemi Kórnickiej Władysie. Następnie mogliśmy podziwiać 

zespoły z Belize, Gruzji, Senegalu, Tajwanu, Ukrainy oraz Meksyku. W 

wydarzeniu uczestniczyli wiceburmistrz Sebastian Wlazły oraz 

wiceprzewodniczący Jarosław Janowski. 

 

11) 15.08.2024 wiceburmistrz Sebastian Wlazły oraz radna Danuta Paluszkiewicz 

uczestniczyli w polowej mszy św. w lesie na Drapałce, przy krzyżu i obelisku 

upamiętniającym ofiary stalinizmu. Msza św. odprawiana była w intencji 

pomordowanych i potajemnie pochowanych.  

 

12)  21.08.2024 r. w urzędzie miejskim w Kórniku odbyło się spotkanie z Panią 

Wojewodą Wielkopolską Agatą Sobczyk. W spotkaniu uczestniczyli burmistrz 

Przemysław Pacholski, wiceburmistrzowie Sebastian Wlazły oraz Bronisław 

Dominiak, przewodnicząca Rady Miasta i Gminy Kórnik Anna Maria 

Andrzejewska a także Radna Sejmiku Wojewódzkiego Agnieszka Wiśniewska 

oraz Radna Powiatu Poznańskiego Dominika Buczkowska oraz Dyrektor 

Gabinetu Wojewody Piotr Pałczyński. Wśród omawianych tematów dominowały 

kwestie infrastruktury drogowej, udział gminy w projektach wojewódzkich i 

możliwość pozyskania dotacji a także oświata- kwestie nowych programów dla 

uczniów, pomoc senioralna. 

 

https://www.facebook.com/profile.php?id=100063534786489&__cft__%5b0%5d=AZXqBmO5f8h5nlzihubmwH-bEvkXaF5SYMe5NDmyAd-CLTbzPSNPrv1pFpz5npM409cddw7IYA5jrX2Zqh0nOqNc7ipWrYxHtEPfKGcVUP5C7mq9eibpom6MkN5ZeAnXv0w785jQFdHCOQeh__8FB2rXPhVhiOvZfUyajIbzDpj3KKgrjroBxMMCJUceNORL7wjB_lO0w8ynpWOUhO8V-BYL_t3k3Nths0fyyQSDe8jjvw&__tn__=-%5dK-y-R
https://www.facebook.com/profile.php?id=100063534786489&__cft__%5b0%5d=AZXqBmO5f8h5nlzihubmwH-bEvkXaF5SYMe5NDmyAd-CLTbzPSNPrv1pFpz5npM409cddw7IYA5jrX2Zqh0nOqNc7ipWrYxHtEPfKGcVUP5C7mq9eibpom6MkN5ZeAnXv0w785jQFdHCOQeh__8FB2rXPhVhiOvZfUyajIbzDpj3KKgrjroBxMMCJUceNORL7wjB_lO0w8ynpWOUhO8V-BYL_t3k3Nths0fyyQSDe8jjvw&__tn__=-%5dK-y-R


13)  W piątek 23.08.2024 r. wraz z Burmistrzem Przemysławem Pacholskim 

przewodnicząca Rady Miasta i Gminy Kórnik Anna Maria Andrzejewska, 

wiceprzewodnicząca Małgorzata Skrzypczak a także radny Adam Lewandowski 

uczestniczyli w koncercie jubileuszowym chóru Castellum Cantas pod dyrekcją 

Dariusza Tabisza, z gościnnym udziałem Waldemara Malickiego.  

 

14)  Również 23 sierpnia br. wiceburmistrz Sebastian Wlazły oraz radna Iwona 

Kosmalska wzięli udział jako jury w ocenie wianków dożynkowych w OSP 

Radzewie.  

 

15)  W dniu 24.08.2024 w Radzewie miała miejsce uroczystość dożynkowa.  

W wydarzeniu brali udział przewodnicząca Rady Miasta i Gminy Kórnik Anna 

Maria Andrzejewska, wiceprzewodniczący Jarosław Janowski, 

wiceprzewodnicząca Małgorzata Skrzypczak, wiceprzewodniczący Robert 

Maliński a także przewodnicząca Komisji Rolnictwa i jednocześnie szefowa 

Komitetu Dożynkowego Iwona Kosmalska oraz radne Dorota Łuczak, Helena 

Świdurska radni Michał Buchwald, Adam Lewandowski, Adam Surdyk, Adam 

Zydroń, Piotr Szczepański, Jerzy Rozmiarek i Krzysztof Bajoński.  

(Komitet Dożynkowy w którego skład wchodzili przewodnicząca komitetu: Iwona 

Kosmalska oraz radni Michał Buchwald, Dorota Łuczak, Helena Świdurska, 

Marta Kowalczyk, Małgorzata Skrzypczak, Jerzy Rozmiarek, Piotr Szczepaniak  

spotykał się dwukrotnie w OSP Radzewie). 

 


